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Přelom léta a podzimu byl ve znamení hlohoveckých tradic

Vážení čtenáři, milí spoluobčané,
podzimní číslo Našej dědiny Vám přiná-

ší přehled událostí v  naší obci za poslední 
čtvrtletí. Je tentokrát plné tradičních kul-
turních akcí jako jsou krojované hody 2017, 
XI. Vinobraní či II. ročník oblíbené a  vyhle-
dávané akce FAZULAfest a  jsme rádi, že se 
o  ně můžeme na těchto stránkách s  Vámi 

podělit. Najdete zde mimo jiné také první 
velké úspěchy začínajícího sportovce Jošky 
Keszöcze i úspěch místního vinaře Pavla Bu-
riánka, který se stal držitelem titulu Král vín. 
Nechybí ani pravidelné rubriky, ve kterých 
Vám představíme další zajímavosti z  his-
torie Hlohovce, místní soukromou fi rmu 
– autodopravu pana Karla Vlašice i začátek 

FAZULAfest v Hlohovci podruhé
V Kulturním domě v Hlohovci dne 28. října se rozezvučely národo-

pisné písně a zavoněly pokrmy z fazulí. V rámci státního svátku vyhlá-
šení Československé republiky, a s tím spojeného připojení Poštorné, 
Charvátské Nové Vsi, Hlohovce a Valtic z Dolního Rakouska do Čes-
koslovenska v roce 1918 a 1920, zorganizovala jednota Českosloven-
ské obce legionářské Valtice se sídlem v Hlohovci a Spolek vojenské 
historie Valtice, z. s., již druhý ročník FAZULAfestu – přehlídky jídel se 
základem z fazulí. Během prvního ročníku v roce 2016 bylo k degusta-
ci přihlášeno 10 jídel včetně Lohovecké fazulnice s plesnými taškami, 
v letošním roce tento pokrm přihlásila Lenka Balgová, rodačka z Hlo-
hovce, t. č. z Valtic a získala 2. místo v  rámci divácké soutěže. První 
místo v této kategorii obhájil Petr Trčka z Lanžhota, letos s Financo-
vou fazulnicí s udeným a špekem, doplněnou cibulovým pečivem. V 
soutěži hodnocené porotou vyhrál v kategorii polévek Fazulky z Rak-
vic od Jitky Průdkové, v kategorii jídel absolutně převálcoval ostatní 
pokrmy další rodák z Hlohovce Josef Drobilič a v kategorii ostatních 
vyhrál recept Topinky s fazulou a zapečeným sýrem. 

Během celé akce nebylo k dispozici jen ochutnávání fazulových 
pokrmů, tipoval se i počet fazulí v láhvi. V této soutěži 1. místo s nej-
bližším odhadem zvítězila Iva Celnarová z valtického ženského pě-
veckého sboru Výběr z Bobulí.

Právě pěvecké sbory byly významnou součástí oslav státního 
svátku a připojení výše uvedených obcí k Československu. Lohovec-
ké děti, Lohovečtí chlapi, co si rádi zazpívajú, ženské a mužské sbory 
Valtické krojované společnosti, Koňaré i Charvatčané, ale i cimbálo-
vá muzika Kamenica, ti všichni přispěli ke skvělé atmosféře celého 
svátečního odpoledne. 

Součástí tohoto slavnostního dne bylo i  položení věnců u  po-
mníku padlých v  Rakvicích, Charvátské Nové Vsi, Valticích a  Hlo-
hovci. Krom původní československé hymny u pomníku v Hlohovci 
zazněla i  modlitba věnovaná místním rodákům, kteří se nevrátili 
z Velké války 1914 – 1918. 

Děkujeme všem zúčastněným, soutěžícím i zpěvákům s cimbálo-
vými muzikami, ale také fi rmě SEMO Smržice, Lihovar Žufánek z Bor-
šic, FOSFA Břeclav, Nadační fond LEGIE 100 a starostům obcí Hloho-
vec, Valtice a Břeclav, pod jejichž záštitou se celý FAZULAfest uskuteč-
nil. III. ročník FAZULAfestu se uskuteční v rámci 100. výročí vyhlášení 
Československé republiky opět 28. října, tentokrát v roce 2018.

Mgr. František Trávníček, Foto Archiv ČsOL

nového školního roku v mateřské a základ-
ní škole.  Rok 2017 se přehoupl do své po-
slední čtvrtiny, brzy nastane adventní čas 
a s ním spojené přípravy na svátky vánoční.  
Krásné předvánoční dny plné pohody Vám 
nejen při čtení podzimního čísla Našej dě-
diny přeje 

Hana Sítková, šéfredaktorka.
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VÝPIS USNESENÍ
přijatých na 14. veřejném zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec

ve volebním období 2014-2018, konaném dne 5. 9. 2017 v zasedací místnosti OÚ Hlohovec

Zastupitelstvo obce Hlohovec (dále jen “ZO”) na svém 14. veřej-
ném zasedání přijalo usnesení č.:
• 1/14/2017 - ZO zvolilo ověřovatele zápisu: Jaroslav Hajda a Ma-

rie Bartošíková.
• 2/14/2017 - ZO zvolilo návrhovou komisi ve složení - předseda: 

Karel Vlašic, členové: Jiří Vlk, Radek Bergauer. 
• 3/14/2017 - ZO schválilo  program dnešního zasedání ZO 

č. 14/2017 ve zveřejněné podobě.
• 4/14/2017 - ZO vzalo na vědomí zprávu starostky obce o plnění 

usnesení přijatých na minulém zasedání ZO.
• 5/14/2017 - ZO vzalo na vědomí zprávu předsedy fi nančního 

výboru Karla Vlašice o činnosti výboru za uplynulé období a zprá-
vu předsedy kontrolního výboru Antonína Koryčánka o činnosti 
výboru za uplynulé období.

• 6/14/2017 - ZO schválilo bezúplatný převod nemovité věci - po-
zemku parc. č. 1773/264, druh pozemku: ostatní plocha, způsob 
využití: jiná plocha, o výměře 61 m2, v k. ú. Hlohovec, do vlast-
nictví obce Hlohovec podle předložené smlouvy o bezúplatném 
převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími pod-
mínkami č. ÚZSVM/BBV/9150/2017 – BBVM, tedy i s omezujícími 
podmínkami dle Čl. IV.této smlouvy. 

• 7/14/2017 - ZO přijalo jako podnět žádost manželů Fabičovico-
vých s č.j. 555/17 ze dne 16. 8. 2017 o koupi části pozemků parc. 
č. 853/1 a 853/23, které se podle geometrického plánu č. 1218-
081/2017 vyhotoveného Ing. Luďkem Drápalem dne 1. 6. 2017 
oddělují, slučují a nově označují jako parcela č. 853/31, zastavě-
ná plocha jinou stavbou, o výměře 2 m2, v k. ú. a obci Hlohovec, 
sklepní ulička Za humnama, ve vlastnictví obce Hlohovec, ZO 
schválilo záměr prodeje předmětné nemovité věci v k. ú. Hloho-
vec žadatelům a dále ZO souhlasilo se zveřejněním záměru pro-
deje uvedené nemovité věci žadatelům v souladu s ustan. § 39 
odst. 1 zákona o obcích. 

• 8/14/2017 - ZO přijalo jako podnět žádosti fyzických osob s č.j. 
443/17 ze dne 22. 6. 2017 a s č.j. 494/17 ze dne 18. 7. 2017, obě 
o koupi pozemků parc. č. 1696, zahrada, o výměře 416 m2 a parc. 
č. 1699/2, zahrada o výměře 56 m2, vše v k. ú. a obci Hlohovec, 
v ulici U rybárny, oba pozemky ve vlastnictví obce Hlohovec, ZO 
schválilo záměr prodeje pozemku parc. č. 1699/2 a části pozemku 
parc. č. 1696, která se dle geometrického plánu č. 1226-156/2017 
vyhotoveného Ing. Janem Hlávkou ze dne 10. 7. 2017 odděluje 
a vytváří novou parcelu č. 1696/3, zahrada, o výměře 341 m2, vše 
v k. ú. Hlohovec a další podmínku prodeje - zřízení předkupního 
práva kupujícím kupní smlouvou k předmětu koupě ve prospěch 
prodávajícího, které spočívá v povinnosti kupujícího, pokud bude 
chtít kdykoliv v  budoucnu předmět koupě zcizit, nabídnout jej 

přednostně ke koupi prodávajícímu (obci Hlohovec), a to za stej-
nou cenu, za jakou tento pozemek koupil, a pro případ porušení 
této povinnosti se sjedná zaplacení smluvní pokuty ve výši 25 % 
kupní ceny a dále ZO souhlasilo se zveřejněním záměru prode-
je nemovitých věcí za splnění další podmínky v souladu s ustan. 
§ 39 odst. 1 zákona o obcích.

• 9/14/2017 - ZO schválilo úplatný převod pozemku parc. 
č.  1055/2, druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití - jiná 
plocha, o výměře 37 m2 v obci a k. ú. Hlohovec, na ulici Dolní ko-
nec, z vlastnictví obce Hlohovec do společného jmění manželům 
osobní údaje, za cenu 100,- Kč za 1 m2, tedy cenu v místě a čase 
obvyklou. 

• 10/14/2017 - ZO schválilo úplatný převod pozemku parc. 
č.  1704/2, orná půda, o  výměře 59 m2 a  části pozemku parc. č. 
1105, která se dle geometrického plánu č. 1225-143/2017 vy-
hotoveného Ing. Janem Hlávkou ze dne 27. 6. 2017 odděluje 
a vytváří novou pacelu č. 1705/1, orná půda, o výměře 335 m2, 
vše v k. ú. a obci Hlohovec, na ulici U rybárny, z vlastnictví obce 
Hlohovec do výlučného vlastnictví panu osobní údaje, za zájem-
cem nabídnutou kupní cenu 205,- Kč za 1 m2, tedy cenu ne nižší, 
než je v místě a čase obvyklá, a současně ZO schválilo podmínku 
prodeje: zřízení předkupního práva kupujícím kupní smlouvou 
k předmětu koupě ve prospěch prodávajícího, které spočívá v po-
vinnosti kupujícího, pokud bude chtít kdykoliv v budoucnu před-
mět koupě zcizit, nabídnout jej přednostně ke koupi prodávající-
mu (obci Hlohovec), a to za stejnou cenu, za jakou tyto pozemky 
koupil, a pro případ porušení této povinnosti se sjedná zaplacení 
smluvní pokuty ve výši 25 % kupní ceny.

• 11/14/2017 - ZO neschválilo  přijetí podmínek nabídnutých 
městem Břeclav na společném jednání ze dne 8. 8. 2017 k uza-
vření veřejnosprávní smlouvy na výkon přenesené působnosti 
na úseku zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 
v  rámci působnosti obce Hlohovec (spolupráce s městskou po-
licií města Břeclav). 

• 12/14/2017 - ZO vzalo na vědomí   zprávu starostky o  stavu, 
průběhu a přípravě investičních akcí obce.

• 13/14/2017 - ZO vzalo na vědomí zprávu starostky o schvále-
ní závěrečného účtu DSO LVA za rok 2016 vyjádřením souhlasu 
s celoročním hospodařením, a to bez výhrad valnou hromadou 
dobrovolného svazku obcí LVA konanou dne 13. 6. 2017 v sidle 
Obecního úřadu Lednice, současně sidle DSO. 

• 14/14/2017 - ZO vzalo na vědomí zprávu pověřeného zastupi-
tele Ing. Jaroslava Hajdy o průběhu pořizování nového územního 
plánu obce Hlohovec. 

RNDr. Marie Michalicová, starostka obce

Zprávy z radnice

Kam dál v kariéře? Udělejte první krok za vysněným cílem

Vzpomínáte na to, čím vším jste chtě-
li být jako malé děti, náctiletí? Komu z  vás 
se podařilo dávný sen proměnit ve skuteč-
nost? Téma profese se chtě nechtě v našem 
životě objevuje už od mateřské školy. Jak 
ale vybrat tu správnou? Kdy uvažovat, že je 
na čase brát tyto úvahy zcela vážně? Mož-
ná dříve, než si vůbec dokážete představit. 
Skvělým pomocníkem může být kariérový 
poradce – odborník, který dobře pracuje 
s  dětmi, dospívajícími i  dospělými napříč 
profesemi či vzděláváním. Je dostupný úpl-
ně pro každého.

Volba povolání

Služby, které pomáhají najít smysl profes-
ního směrování, již čtvrtým rokem poskytuje 
Centrum vzdělávání všem (CVV). Je odborní-
kem v rámci individuálních i skupinových ak-
tivit a prezentuje se také na veřejných akcích 
typu veletrhy pracovních příležitostí.

„Můžete nás navštívit na čtyřech poboč-
kách v Jihomoravském kraji (Brno, Hodonín, 
Boskovice a  Znojmo). Lidem v  odlehlých 
částech regionu se chceme přiblížit pomocí 
online služeb. Těší nás rostoucí zájem o sku-
pinové programy, například Re:START pro 

rodiče na/po rodičovské dovolené. Kariérové 
poradenství chceme podpořit především na 
základních, středních a  vyšších odborných 
školách,“ popsala současnou strategii vedou-
cí centra CVV Hana Rozprýmová. Velký krok 
dopředu v této oblasti činí právě Jihomorav-
ský kraj. Jako jediný v ČR zajišťuje dostupnost 
kariérového poradenství v takovém rozsahu.

„Dlouhodobě pracujeme s  jednotlivci 
a jsme navázáni i na další instituce. Spolupra-
cujeme s HR odborníky v oblasti kariéry i se 
školami. Poskytujeme maximálně až 10 kon-
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Jak jsme volili do PS PČR tentokrát? 

Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky se 
konaly v řádném termínu vyhlášeném prezidentem ČR Milošem Ze-
manem ve dnech 20. a 21. října 2017. I pro tyto volby byl vzhledem 
k počtu voličů v naší obci stanoven jediný volební okrsek. O řádný 
průběh hlasování se pak starala pětičlenná okrsková volební komi-
se ve složení: předsedkyně – Mgr. Hana Sítková (delegovaná ODS), 
členky – Marie Bartošíková (KDU-ČSL), Lenka Grbavčicová (ČSSD), 
Jana Vlašicová a Jitka Nováková (obě jmenované starostkou obce) 
a zapisovatelka – Terezie Kašníková (jmenovaná starostkou obce). 

Do volební místnosti, kterou se stala tradičně zasedací místnost 
obecního úřadu, se dostavilo celkem 575 voličů z 1051 oprávněných 
osob zapsaných do stálého a zvláštního seznamu voličů, odevzdá-
no bylo 573 platných hlasů, volební účast tedy dosáhla v naší obci 
54,7 %. Voliči dali svůj hlas celkem 16 z 26 kandidujících politických 
stran a dalších volebních subjektů a rozhodli tak o následujícím vo-
lebním výsledku.

Nejvíce preferenčních hlasů získali kandidáti ODS  prof. PhDr. 
Petr Fiala, Ph.D. 24 hlasů a Rostislav Koštial 24 hlasů.

Okrsková volební komise v Hlohovci děkuje všem voličům, kteří 
využili svého volebního práva při letošních volbách do Poslanecké 
sněmovny Parlamentu ČR a svým hlasem podpořili své kandidáty. 

Terezie Kašníková, zapisovatelka OVK Hlohovec
Foto archiv ND

Poř. číslo Název volebního subjektu Počet hlasů %
1 Ano 2011 161 28,09
2 KDU - ČSL 103 17,97
3 ODS 91 15,88
4 ČSSD 47 8,20
5 Piráti 46 8,02
6 SPD 44 7,67
7 KSČM 34 5,93
8 STAN 19 3,31
9 Strana zelených 7 1,39
10 TOP 09 6 1,22
11 Svobodní 2 1,04
12 Rozumní 2 0,34
13 SPRRSČMS 1 0,34
14 ŘN - VÚ 1 0,17
15 RČ 1 0,17
16 DSSS 7 0,17

zultací, zpravidla ale zájemci využijí v  prů-
měru dvě až tři,“ upřesnila Miluše Těthalová, 
kariérová poradkyně, která má na starosti 
pobočku v Hodoníně.

Konzultace probíhají zdarma v  diskrét-
ním prostředí. Jen za loňský rok jich poradci 
CVV absolvovali více než 500. „Na pohovor 
jsem šla s  daleko větším sebevědomím. Cí-
tila jsem se příjemně a  sebejistě a  hlavně 
jsem věděla, že to je práce, kterou skutečně 
hledám,“ prozradila Martina, absolventka 
vysoké školy. Služeb CVV využila v době, kdy 
hledala pracovní uplatnění. Během několika 

setkání odcházela s jasnou vizí, co chce v ži-
votě skutečně dělat. Zjistěte více informací 
o  kariérovém poradenství na www.vzdela-
vanivsem.cz, nebo se rovnou objednejte na 
konzultaci:

Martina Milotová

Kariérová poradkyně - Brno, Boskovice
milotova@vzdelavanivsem.cz, +420 702 157 701

Miluše Těthalová

Kariérová poradkyně - Hodonín
hodonin@vzdelavanivsem.cz, +420 702 165 343

Radka Kučerová

Kariérová poradkyně – Znojmo
znojmo@vzdelavanivsem.cz¨, +420 727 969 592

Volba povolání

Uprostřed různých životních situací je to právě 
profese, do které investujeme velké množství 
času. Cítíte se v  ní tak, jak potřebujete? Jste 
spokojení, nebo hledáte změnu? Tápete při 
volbě vhodné školy? Možná hledáte radu, jak 
zlepšit pracovní podmínky ve stávající práci, 
nebo přemýšlíte o úplném restartu své karié-
ry?

Někteří voliči byli u voleb poprvé Volební komise zahajuje sčítání volebních lístků

Podzimní sběr papíru, 
který pořádá základní škola Hlohovec se uskuteční v pondělí 20. listopadu 2017. Roztříděný a svázaný 

papír je možno složit v průběhu celého dne na parkovišti před budovou základní školy. Odvoz bude v úte-

rý 21. 11. 2017 ráno. Všem sběračům děkujeme.
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Dění v obci

FAZULAfest 2017 - vítězný recept

Memoriál československých legionářů v šachu
Turnaj Vlasty Jakubové - Družstva mládeže

Při prvním ročníku jsme použili název 
FAZOLAfest 2016. Josef Drobilič nám tehdy 
vzkázal, že správně to má být FAZULAfest pěk-
ně po lohovsky a dokud se to neopraví, tak nic 
neuvaří a nepřijde. Letos jsme to tedy změnili, 
uvařil a vyhrál. Vítězný recept otiskujeme. 

ČsOl
Josef Drobilič
Jak jsem vařil fazulové ragú od starečka

Kromě toho, že je pan František Trávníček 
usilovným badatelem ve věcech naší vojenské 
historie, má rovněž obdivuhodnou schopnost 
vymýšlet ptákoviny a do jejich uskutečňování 
vtahovat lidi, kteří by se jim nejraději vyhnuli. 
To je i případ hlohoveckého Fazulafestu a mé 
účasti v jeho letošním ročníku.

Údajně jsem totiž slíbil, prý před rokem, 
že něco uvařím. Když mi to bylo den před 
pořádáním oné roztomilé akce připomenuto, 
docela jsem se vylekal. Obzvláště, když jsem 

V sobotu 4. listopadu 2017 se pod zá-
štitou starostky obce Hlohovec uskutečnil 
další z turnajů Memoriálu československých 
legionářů v  šachu. Tentokrát své síly pomě-

zjistil, že je v zásadě jedno, co uvařím,hlavně 
ale, aby toho bylo 4-5 litrů.

Fazulovou polévku jsem okamžitě vyloučil, 
protože lepší než já ji umí dokonce i moje mlad-
ší sestra Marie. Takže guláš. Tam se tvořivosti 
meze nekladou a snese to opravdu hodně.

Večer před tím velkým dnem jsem si tedy 
do dvou hrnců namočil po jednom hrnku bí-
lých fazolí z vlastní zahrádky a červených z ně-
jakého supermarketu. Stejný původ pak měly 
i dvě konzervy velkých máslových fazolí a po 
jedné konzervě fazolí bílých a  červených. To 
vše ve slaném nálevu.

Ráno jsem pak oloupal pět velkých cibulí, 
tyto nakrájel a na oleji se je jal restovat. Přidal 
jsem časem také kmín, nové koření, bobko-
vého listu vydatně a také dvanáct nožiček na 
kolečka nakrájených debrecínských párků. 
V samém závěru restování jsem pak směs za-
sypal hojně sladkou paprikou a  nechal ještě 
chvíli restovat. To kvůli barvě. Pak jsem vzal os-

řili družstva mládeže z  Drnholce, Mikulova, 
Poštorné a  dvě družstva ze Šachového klu-
bu Hustopeče. Jde o  třetí z  turnajů tohoto 
memoriálu, kdy na jaře se uskutečnil taktéž 

militrový hrnec a do něj postupně vlil už uva-
řené bílé fazole z mé zahrádky, poněkud tužší 
fazole červené jakož i obsah výše zmíněných 
plechovek. Do toho jsem pak vmíchal resto-
vaný základ cibule, párků atd., přidal sůl, půl 
sklenice vlastnoručně zavařených a na drobno 
nakrájených kozích rožků, zhruba dva dcl raj-
čatové šťávy, litr kuřecího vývaru a vše dolil do 
požadovaného objemu vodou. Obsah hrnce 
jsem pak uvedl k bodu varu, přidal majorán-
ku a vsypal do té věci veškerou instantní tma-
vou jíšku Knorr, kterou jsem našel v kredenci. 
A ouha! Nestačilo to. Konzistence se sice mírně 
zahustila, ale guláš to ještě nebyl a gulášovka 
to nebyla už.

Posledním a nejobtížnějším krokem celé-
ho procesu bylo tedy nalezení odpovídajícího 
názvu takto vzniklého pokrmu. Stalo se tak 
přesně v okamžiku předávání hrnce k registra-
ci. Je to fazulové ragú od starečka.

P.S. Ten stareček, to jsem já

v Hlohovci turnaj jednotlivců mládeže, poté 
dospělí a  nyní na podzim turnaj družstev 
mládeže. Tento turnaj je pojmenován po 
válečné veteránce II. světové války Vlastě Ja-
kubové z Brna, která ve svých 18 letech byla 
spojkou odbojové organizace Rada3 a v roce 
1948 se zapojila do protikomunistického od-
boje, za což byla v  roce 1949 odsouzen na 
20 let vězení. Do své smrti v letošním červnu 
byla aktivní v přednáškách a besedách s mlá-
deží a  byla dlouholetou podporovatelkou 
a přítelkyní jednoty ČsOL Valtice. Právě na její 
památku se tak bude tento turnaj družstev 
i nadále jmenovat.

Vítězem turnaje se stalo družstvo ŠK 
Hustopeče A, druhý byl šachový klub mlá-
deže TJ Tatran Poštorná a  třetí místo vybo-
jovali mládežníci ŠK Hustopeče B. Putovní 
pohár z rukou starostky Hlohovce, paní Marie 
Michalicové převzali mládežníci ŠK Husto-
peče A, kteří tak příští rok na podzim budou 
obhajovat celkové prvenství.

Text a foto archiv ČsOL

Hlohovecký rodák Pavel Buriánek 
se stal Králem vín 

Pouze dvakrát se ve dvanáctileté historii soutěže Král vín podařilo jed-
nomu vinaři získat obě hlavní ceny – titul šampiona a prvenství za nejlep-
ší kolekci. Pyšnit se tím letos může hlohovecký rodák Pavel Buriánek ze ZD 
Němčičky, který toto vinařství doslova vyzdvihl z  popela. Soutěže se letos 
zúčastnilo 153 českých a moravských vinařů, kteří dohromady přihlásili ne-
uvěřitelných 1203 vín. Championem soutěže se stalo Veltlínské zelené 2015, 
pozdní sběr se ziskem 92,2 bodu. Jménem redakce Našej dědiny Pavlu Buri-
ánkovi gratulujeme a přejeme hodně dalších vinařských úspěchů . 

Hana Sítková

Vítězné družstvo ŠK Hustopeče A
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Tradičním hlohoveckým hodům vládla dobrá atmosféra
Letošní hlohovecké hody se konaly v ne-

děli 20. a  v pondělí 21. srpna. Předhodovní 
příprava byla rozpoutána v  pátek 18. srpna 
jízdou pro máju, která je pro svobodné chlap-
ce tak atraktivní, že měli problém se vůbec na 
vůz vlézt. 

V sobotu nebyly s přípravou hodového pla-
cu žádné problémy, proto postavení třicetipě-
timetrové hodové chlouby pod vedením pana 
Doležala skončilo ještě před západem slunce. 

Navzdory špatným předpovědím se na-
štěstí počasí umoudřilo, takže si krojovaní po 
slavnostní mši v chrámu svatého Bartoloměje 
mohli zatančit nebo zacifrovat na suché zemi. 
Do rytmu, k poslechu a tanci jim k tomu vyhrá-
vala dechová hudba Zlaťulka v čele s kapelní-
kem Petrem Ondryskou. V neděli se chasa se-
šla u stárka Karla Vlašice, od kterého následně 
odešla průvodem k  centru hodového dění. 
V  pondělí měli krojovaní sraz u  stárka Jana 
Vlašice. Dobrá atmosféra a kvalitní zábava byla 
podtržená hojnou účastí návštěvníků.

V podobném duchu se nesly také krojo-
vané hodky.  Průvod vycházel od Karla Vlašice 
a  k  tomu notovala dechová hudba Pivoňka 
s  kapelníkem Vítem Baránkem. U příležitosti 
zakončení této akce chasa také secvičila scén-
ku, ve které zachytila aktuální dění v obci a po-
bavila návštěvníky. 

Jménem krojované chasy děkujeme všem, 
kteří se podíleli na organizaci těchto událostí.

Stárci Jan a Karel Vlašicovi
Foto Alice Vaňkátová

Hody 2017, přehled krojovaných:

Karel Vlašic
Jan Vlašic
Vojtěch Pixa
Jan Schallenberger
Filip Tihelka
František Bartošík
Jan Beneš
Josef Beneš
Vít Drobilič
Jiří Drobilič
Zdeněk Garčic
Jan Michalica
Filip Girič
Kamil Slunský
Jiří Damborský
Martin Drobilič
Martin Kaňa
Silvie Vlašicová
Anna Petrášová
Martina Fabičovicová
Magdaléna Vařáková
Nella Garčicová
Ludmila Garčicová
Kateřina Garčicová
Tereza Pekárková
Tereza Jankovičová
Kristýna Pešová
Veronika Zoubková
Anička Osičková
Markéta Grandčová
Kateřina Tihelková
Adéla Švecová Hodovní pondělí, setkání mužáků. Foto R. Jungmann

Krojovaná chasa

Setkání u stárka

Průvod dětí

Hodovní průvod krojovaných, chlapci

Verbuňk

Tanec dívek

Stárci s paní starostkou
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XI.  ročník Hlohoveckého vinobraní
Milovníci dobrého vína a burčáku si přišli na své v sobotu 16. září 

2017 na v pořadí již 11. Hlohoveckém vinobraní. V prodejních stáncích 
místních vinařů byl velký výběr kvalitních vzorků mnoha odrůd toho-
to lahodného moku a nechyběly ani různé regionální dobroty a spe-
ciality. Venkovní areál kulturního domu v  Hlohovci zaplnilo bezmála 
850 příznivců této tradiční kulturní akce. Organizátoři, členové spolku 
Hlohovčané, pozvali na tuto stále více vyhledávanou společenskou 
událost v Hlohovci spoustu špičkových účinkujících. V programu jsme 
tak mohli zhlédnout folklórní pásmo místního dětského souboru Lo-
hovecké děti a zaposlouchat se do lidových písní v podání ženského 
souboru Výběr z bobulí či valtických mužáků za doprovodu cimbálové 
muziky Kamenica. Ve večerním programu pak vystoupily známé kape-
ly jako Junior Band, Bluecimbal, skupina Irnis a  zlatým hřebem  večera 
bylo vystoupení zpěváka Dalibora Jandy, které bylo hudebním zážit-
kem a sklidilo obrovský potlesk všech fanoušků.

Zvětšení zastřešené plochy areálu před kulturním domem vytvoři-
lo příjemné prostředí k posezení pro velký počet návštěvníků i k pro-
deji vzorků vín, burčáku a místních specialit, o který se postaralo šest 
hlohoveckých vinařů.  Poděkování patří hlavnímu pořadateli  akce Ing. 
Jaroslavu Hajdovi za celkovou přípravu, organizaci i průběh této tra-
diční společenské události v naší obci. 11. Hlohovecké vinobraní bylo 
opět velmi úspěšnou kulturní akcí, těšíme se zas na další ročník. 

Hana Sítková
Foto: Tereza Jankovičová

Hlavní organizátor akce Ing. J. Hajda

Kapela Junior Band svým vystoupením zaujala diváky

Ochutnávka vzorků Hojná účast návštěvníků

Vystoupení Dalibora Jandy

Vystoupení mužáků z Valtic

Pásmo DFS Lohovecké děti
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Pozvání na setkání 
lohoveckých muzikantů

Stačí se trochu porozhlédnout a  rázem zjistíte, že mezi námi je 
celá řada lidí, kteří umí spoustu věcí, a čím vším se zabývají. Pak už 
stačí chodit, agitovat a přesvědčovat. A tak mě napadlo dát dohro-
mady ty, kteří umí zpívat nebo na něco hrát. Tak se zrodil nápad uspo-
řádat setkání lohoveckých muzikantů a zpěváků. Tato akce proběhne 
v soboru 18. listopadu 2017 v kulturním domě. Vystoupí 11 jednot-
livců a skupin, kteří budou hrát a zpívat. Kromě toho uslyšíte recita-
ce básní Jožky Vaškoviče a  čtení z  knihy Lohovecké děti od bývalé 
hlohovecké učitelky, paní spisovatelky Kamily Sojkové. Akce začne 
v 14.00 hodin výstavou obrazů místního výtvarníka pana Vladimíra 
Znamenáka a jeho svěřenců, jejichž obrazy byly vysoce ohodnoceny 
na různých světových soutěžích a výstavách. Své fotografi e z přírody 
bude vystavovat rovněž pan Zdeněk Ludwik. Od 15.00 do 17.00 ho-
din je v programu zařazena vlastní produkce lohoveckých muzikantů 
a zpěváků. Občerstvení v bufetu bude zajištěno. Celá akce proběhne 
pod záštitou Obce Hlohovec a  spolku Lohovčané, na organizaci se 
bude podílet také kulturní komise naší obce. Vstupné je dobrovol-
né a celý výtěžek, tak jako u předešlých akcí Lohovčané sami sobě, 
dostanou hlohovecké děti. Srdečně Vás zvu jménem svým i jménem 
Obce Hlohovec a občanského spolku Lohovčané. 

František Radkovič, hlavní organizátor akce

POZVÁNKY NA KULTURNÍ AKCE

• Svatomartinský průvod světýlek se uskuteč-
ní v pátek 10. 11. 2017  v 16.30 hod.
Před budovou MŠ nejprve proběhne krátké vy-
stoupení dětí a poté se vydáme průvodem po 
ulici Dědina. Vybavte sebe i  děti libovolnými 
světýlky. Pro všechny účastníky bude připrave-
na sladká odměna.
Všechny velké i malé srdečně zvou děti a paní 
učitelky z MŠ.

• Vánoční besídka dětí základní školy proběh-
ne v pátek 8. prosince 2017 od 16.00 hodin v KD 
v Hlohovci.
V programu vystoupí žáci základní školy se 
svými programy. Součástí akce je také prodej 
drobných výrobků dětí, občerstvení a  teplých 
nápojů na Malém vánočním jarmarku, který 
bude probíhat od 16.00 hodin, vystoupení žáků 
začne v 17.00 hodin. 
Na Vaši účast se těší žáci a učitelky ZŠ Hlohovec.

• „Vánoční zpívání u  stromečku“ před škol-

kou.

Přijďte si s námi vychutnat předvánoční atmo-
sféru ve čtvrtek  21. 12. 2017 v 17. hodin před 
budovu MŠ.
Pro děti i dospělé bude připraveno malé pohoš-
tění a  uvítáme i  iniciativu ostatních účastníků 
v podobě nějaké dobrůtky. Všichni jste srdečně 
zváni!
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Před rokem v červenci 2016, k výročí úmrtí, vyšla kniha Se so-
kolem na klopě o brigádním generálovi Josefu Slunském. Při této 
příležitosti byl objeven zapomenutý hrob tohoto hlohoveckého 
rodáka v Bratislavě na Ondrejskom cintoríně. U příležitosti 140. vý-
ročí jeho narození, 6. října 1877, zástupci jednoty Českosloven-
ské obce legionářské Valtice se sídlem v Hlohovci položili na jeho 
zapomenutý hrob kytici růží a  zapálili svíčku na jeho památku. 
Potěšující bylo, že pravděpodobně někdo, na základě informací 
z knihy, zapálil taktéž na jeho památku u výročí narození svíčku. 

Druhou akcí k tomuto výročí byl I. ročník Memoriálu brigádní-
ho generála Josefa Slunského ve střelbě z pistole vzor 27. Závody 
se uskutečnily na střelnici v Drahanech a po třech nástřelných ra-
nách měl každý ze závodících 10 střel na vzdálenost 20 m do pev-
ně stojícího terče. O tom, jak je kvalitní tato pistole i po dlouhých 
90 letech od svého vzniku svědčí maximálně dosažený výkon 64 
bodů pro vítěze ze sta možných. Pistole ČZ vz. 27 byla poloau-
tomatická pistole československé výroby. Do doby, než ji nahra-
dila slavná pistole ČZ 75, byla nejúspěšnější pistolí českosloven-
ské výroby. Pod jiným označením se vyráběla i  během okupace 
Československa, po válce pak až do roku 1951. Za celou dobu se 
vyrobilo celkem asi 650 tisíc těchto pistolí, v roce 1973 se pro po-
třeby Švýcarska prodalo více jak 5 tisíc kusů za půl milionu němec-
kých marek. Těsně před ukončením její výroby se pistole vyváže-
la do 28 zemí světa včetně Velké Británie, Bolivie, Brazilie, Indie, 
Turecka či Jihoafrické unie. Tuto pistoli pravděpodobně jako dů-
stojník československé armády používal i  generál Josef Slunský 
a proto byl pro uctění jeho památky formou střeleckého turnaje 
zvolen tento typ pistole a nikoliv současné moderní typy pistolí. 
Putovní pohár tohoto nového Memoriálu brig. gen. Josefa Slun-
ského byl věnován obcí Hlohovec na památku svého rodáka. Příští 
ročník je plánován opět v podzimním termínu, tentokrát pravdě-
podobně na střelnici v Mikulově.

Text a foto archiv ČsOL

140 let od narození generála Josefa Slunského

Okénko do historie

U pamětního kříže na hrobě brig. gen. Josefa Slunského, Ondrejský cin-
torín Bratislava

Vítězové I. ročníku Memoriálu brig. gen. Josefa Slunského 2017

Putovní pohár Memoriálu brig. gen. Josefa Slunského věnovaný obcí 
Hlohovec 

Střelba z pistole vz. 27, střelec v dobové uniformě nadporučíka českoslo-
venské armády



NAŠA DĚDINA • 4/2017 9

Rok se s rokem sešel……po prázdninách, 
které v naší MŠ trvaly celý měsíc srpen a kdy se 
u nás pilně malovalo a uklízelo, se v září školka 
znovu rozezněla dětským smíchem a štěbetá-
ním, zpočátku i  pláčem nově příchozích dětí, 
které se jen těžko odpoutávaly od svých mami-
nek. Teď už má většina z nich adaptační obtíže 
za sebou a děti se s chutí zapojují do společ-
ných her a činností se svými staršími kamarády.

Letos jsme přivítaly v  našem pedago-
gickém sboru novou paní učitelku Lucii Vla-
šicovou, která nahradila dlouholetou paní 
učitelku Marušku Baránkovou – ta se v letoš-
ním roce zhostila funkce školního asistenta, 
což nám bylo umožněno získáním dotace 
k tomuto účelu. Naše řady posílila rovněž asi-
stentka pedagoga – paní Martina Stratilová. 
Přiblížily jsme se tím v  otázce personálního 
zajištění alespoň částečně standartu v jiných 
zemích. Paní učitelky tak získaly více času 

a  prostoru věnovat se individuálním potře-
bám dětí a přípravě předškoláků na vstup do 
základní školy. 

Stejně jako v  uplynulých letech, i  letos 
jsme připravily pro děti bohatou vzdělávací 
nabídku se spoustou zajímavých aktivit. Náš 
školní vzdělávací program plně vystihuje jeho 
název - „Společně objevujeme svět“ – děti se 
budou během celého školního roku přiměře-
ně svému věku seznamovat se vším, co je ob-
klopuje – se svým okolím, s přírodou a jejími 
proměnami v  průběhu ročních období, s  říší 
zvířat a  rostlin, uvědomí si potřebu chránit 
naše životní prostředí, budou získávat klad-
ný vztah k  literatuře, získají poznatky důleži-
té k ochraně svého zdraví, budou se učit ctít 
našetradicejako odkaz našich předků. Rovněž 
budou děti vedeny k  pochopení a  ocenění 
významu své rodiny a k posilování rodinných 
vazeb. 

Na každý měsíc je připraveno pro děti 
kulturní představení – maňáskové divadlo 
nebo hudební pohádka. Předškoláci absolvují 
na zimním stadionu v Břeclavi v šesti lekcích 
výuku bruslení. Pro zájemce jsou k  dispozici 
kroužky – výuka angličtiny, taneční kroužek, 
folklórní kroužek. 

V nejbližší době se těšíme na svatomartin-
skou oslavu s průvodem světýlek, který uspo-
řádáme v pátek 10. listopadu jak pro děti, tak 
i pro dospělé a všechny naše příznivce. 

S příchodem Adventu se naše školka pro-
mění ve školku „čertovskou“ – to se u nás bude 
stříhat, lepit, malovat a zdobit, zpívat a tančit 
čertovské tance.….a taky strašit!

No a pak už tu budou Vánoce – sejdeme se 
již tradičně na Vánočním zpívání“ u stromečku 
před školkou, kde rovněž rádi přivítáme širo-
kou veřejnost.

Zdenka Hajdová, vedoucí učitelka

Berušky hrají divadlo

Jak se peče štrůdl

Podzimní tvoření

Divadélko ve školce

Pečeme štrůdl

První dny ve školce

Zprávičky ze školky

Podzim ve školce je plný zábavy a tvoření
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Zprávy ze školy

Klademe důraz na primární prevenci rizikového chování

V základní škole začal „Rok umění“

V letošním školním roce 2017/2018 zůstá-
vá základním principem preventivní strategie 
zdravý životní styl všech žáků. Od roku 2006 
jsme zapojeni  do sítě Zdravých škol pod zá-
štitou Státního zdravotnického ústavu v Praze. 
Zařazením školy do sítě Zdravých škol se zava-
zujeme dodržovat mnohá kritéria. Osvojování 
základních kompetencí v  oblasti zdravého 
životního stylu a  chování žáků upevňujeme 
především v  prvouce, přírodovědě, ale také 
v  tělesné výchově. Průřezová témata se sa-
mozřejmě prolínají do všech výukových před-
mětů. Jedná se o témata Ochrana člověka za 
mimořádných událostí, Mimořádné události 
v přírodě, Integrovaný záchranný systém a tís-
ňová volání, Dopravní výchova Besip aj. Navíc 
každým rokem uskutečníme pracovní setkání 
s  dětmi na téma vztahy ve třídě, kamarád-
ství nebo prevence kouření či drog. Jedná se 
o  pracovníky neziskových organizací Podané 
ruce, Zdraví dětem či etické dílny. V měsíci 
listopadu 2017 tak čeká na žáky preventivní 

Nový školní rok 2017/2018 zahájil svou činnost mottem „Kde je lás-
ka k lidem, tam je láska k umění“. Na 69 žáků základní školy, kteří po 
prázdninách usedli opět do školních lavic, tedy čeká „Rok umění“ plný 
nejen klasické výuky, ale také různých projektů a  zážitkového učení 
v oblasti výtvarné, hudební, divadelní či fi lmové. Nové téma školního 
roku bude prolínat do výuky jednotlivých předmětů ve všech ročnících 
a také do jiných školních i mimoškolních akcí.

Umění je součástí lidské kultury, provází lidskou společnost od nej-
starších dob a v širokém slova smyslu se jedná o užitečnou dovednost, 
kterou neovládá každý a které je případně třeba se naučit. Pojem umění 

S nástupem měsíce září skončily nejen prázdniny, ale i krásné letní 
počasí.Podzim začal klepat na dveře. Na zahrádkách, polích i remízkách 
dozrávalo ovoce, zelenina a různé plody. Rozhodli jsme se,že těchto darů 
přírody využijeme ke společnému hraní ve školce s „dospěláky“ a vytvo-
říme si skřítky Podzimníčky. 

V úterý 26. září odpoledne tak za námi do školky přišly maminky, 
babičky i starší sourozenci. Třída Sluníček se v krátké době zaplnila do 
posledního místečka.Museli jsme přinést ještě další stoly i  židličky ze 
třídy Berušek, aby mohli všichni v klidu a pohodě pracovat. Na stoleč-
cích leželo nepřeberné množství různých plodů i přírodnin avšichni se 
s velkou chutí a elánem pustili do tvoření.  Pod rukama se nám začaly 
objevovat různé výrobky, příšerky a stvořeníčka. Jedni vytvářeli z dýní, 
druzí z brambor či kukuřice, další zase z kaštanů, listí, větviček, kůry i sko-
řápek ořechů. A tak vznikali skřítkové, strašidýlka, zvířátka, obrázky, pelíš-
ky a vozítka pro skřítky a dokonce i chaloupka duchů a podzimní věnec. 
Pokud někoho už bolely ruce, odběhl si zaskotačit či pohrát na koberec 
nebo se občerstvit pochoutkami, které přinesly maminky na pohoštění. 
A za to jim tímto všem i děkujeme.

 Hotovými výrobky jsme si pak naši školku vyzdobili. Na chodbě ve 
vchodu do školky vznikla krásná pohádková říše skřítků a zvířátek. Dýňo-
vé skřítky a strašidýlka jsme zase umístili na záhonek před budovu. Moc 
nás potěšilo, když jsme viděli, jak kolemjdoucí Hlohovčané i projíždějící 

Se skřítky Podzimníčky k nám přišel podzimní čas …
cyklisté naše výrobky obdivují, zastavují se a dokonce si vše fotí. Našep-
rácetak přinesla radost nejen nám, ale i dalším obyvatelům a návštěvní-
kům Hlohovce.

Tvořivé odpoledne strávené s našimi nejbližšími ve školce se vydařilo 
a domů jsme odcházeli všichni spokojeni.

Anna Drobiličová, učitelka MŠ

program Policie ČR. Stejný program hodláme 
zorganizovat také pro rodiče našich žáků. 

Velmi důležitým prvkem je prohlubování 
komunikačních dovedností mezi žáky, učiteli 
a  rodiči. Vedeme žáky k  posilování zdravého 
sebevědomí, sebeúcty, úcty k  ostatním, učí-
me je řešit konfl ikty a překonávat překážky, se 
kterými se setkávají. Dále se je snažíme moti-
vovat ke smysluplnému trávení volného času. 
V hodinách předmětů uvedených výše předá-
váme žákům pravdivé informace o návykových 
látkách a učíme je schopnostem tyto látky od-
mítnout, pokud jim budou nabídnuty. Totéž 
platí i o tabáku a alkoholu, které žáci mnohdy 
berou na lehkou váhu. Tím, že žáci dostávají 
pravdivé a ucelené informace v této oblasti, si 
vytvářejí  své vlastní postoje. Tak se snažíme 
v nich podpořit jejich dobré stránky osobnosti. 
Naším cílem je pomoci vytvořit stabilní osob-
nosti odolné proti stresu a schopné vyrovnat se 
s náročnějšími životními situacemi.  V prevenci 
šikany na naší škole hraje velmi důležitou roli 

je široký a mnohotvárný, nejčastěji se však užívá v užším smyslu „krásných 
umění“, kde se klade důraz na tvořivost, originalitu a individualitu. V prv-
ních dvou školních měsících rozvíjeli žáci svoji tvořivost zejména v oblasti 
výtvarné, zaměřili se na přípravu prací na nástěnky tříd i do výtvarné sou-
těže a tvořili také z přírodnin přímo v terénu. Ve školní družině začali pilně 
háčkovat či plést a zdobili dřevěné ochranné štíty a výřezy. Nezaháleli 
ani v oblasti divadelní, ti starší nacvičují malý muzikál, který předvedou 
na vánoční besídce v kulturním domě, ti menší zas chtějí diváky překva-
pit tanečním uměním. Inspiraci měli žáci možnost načerpat na prvním 
výletě za uměním, tentokrát do státního zámku v Lednici, který je plný 

práce s  třídním kolektivem, budování zdravé-
ho klimatu ve třídách a práce třídního učitele. 
K tomu jsou individuální akce tříd s TU. Využí-
váme zde metody aktivního učení, individuální 
přístup k  žákům, diskuse a  vzájemné výměny 
názorů žáků mezi sebou pod vedením učitele, 
společenské hry na stmelení kolektivu. 

Průměrný počet žáků ve třídách je třináct. 
Výhodou nižšího počtu žáků je možnost vy-
tvářet silnější pozitivní vazby mezi žáky navzá-
jem a mezi žáky a učiteli. Další výhodou je vět-
ší prostor pro individuální práci s žáky. Menší 
počet žáků je také  dobrým předpokladem 
pro snazší odhalení rizikového chování. Z ri-
zikového chování se u nás vyskytuje nekázeň, 
vulgarita,  neschopnost či nechuť využívat 
všestranné volnočasové aktivity nabízené ško-
lou nebo nevhodné využívání volného času. 
Tady je vždy nejdůležitější úzká vazba s rodiči 
těchto žáků.

Mgr. Elena Jankovičová, 
výchovný poradce a preventista 
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Základní škola obsadila 3. místo za sběr použitých baterií v JMK
Celkem 217 škol v  Jihomoravském kraji se v první polovině roku 

zapojilo do soutěže RECYKLOBRANÍ ve sběru použitých baterií. Poda-
řilo se jim vybrat a k recyklaci předat 9 346 kg baterií. V přepočtu to 
představuje 0,61 kg na žáka, což odpovídá 24 tužkovým bateriím typu 
AA. Naše škola se stala v  pořadí 3. nejúspěšnější školou v  kraji. Žáci 
1. – 5. ročníku ZŠ Hlohovec odevzdali do sběrných boxů 3,58 kg baterií 
v přepočtu na žáka, což je celkově 265 kg. V absolutním množství vy-
braných baterií zvítězila ZŠ V. Menšíka Ivančice, která odevzdala 604 kg 
baterií. Ta je také skokanem roku, protože dosáhla největšího mezi-
ročního nárůstu ve sběru. Soutěž podpořil Jihomoravský kraj ve spo-
lupráci s neziskovou společností ECOBAT a programem Recyklohraní 
aneb Ukliďme si svět. Ceny za pěkné umístění v této soutěži v pondělí 
25. 9. 2017 na KÚJmK v Brně převzali nejúspěšnější sběrači za doprovo-
du ředitelky školy Mgr. Hany Sítkové – Anička Kurková ze 2. třídy, Terez-
ka Drobiličová ze 3. třídy a Lucie Grbavčicová ze 4. třídy. 

Mgr. Hana Sítková, ředitelka školy
Foto archiv ZŠ

malířských i architektonických skvostů, anebo při prvním letošním diva-
delním zážitku, kterým byly Krkonošské pohádky v podání herců divadla 
Radost v Brně. Estetické vnímání budeme posilovat i při dalších plánova-
ných akcích, čeká nás například výlet na festival umění do Brna, společný 
projektový den pod názvem Umění kolem nás, besedy o fi lmovém umě-
ní a literatuře, návštěvy divadel a mnohé další aktivity. 

Nejmladší prvňáčci mají za sebou první dva měsíce školní výuky. Učí 
se umění být co nejlepším, zvídavým, pozorným a pilným žákem, což je 
úkol nelehký a vyžaduje plno sil, soustředění, vůle a správné motivace 
k  učení. Všichni žáci školy se mimo jiné také zdokonalují v  umění být 
dobrým spolužákem a kamarádem, neboť pěkné vzájemné vztahy mezi 
dětmi patří k prioritám naší školy a je potřeba na nich stále pracovat.   

Hlavním úkolem tohoto školního roku však je naplňování cílů naše-
ho školního vzdělávacího programu, kvalitní výuka, která žáky zaujme 
a povede je k získání potřebných znalostí a dovedností. Čeká nás ještě 
plno práce a učení, tak s chutí do toho, ať i letošní školní rok patří k těm 
úspěšným. 

Mgr. Hana Sítková, ředitelka školy
Foto: Archiv ZŠ

Do první třídy nastoupilo 13 prvňáčků

Noví prvňáčci se svojí třídní učitelkou

Prohlídka zámku v Lednici

První dny nových prvňáčků ve škole

Výprava za uměním - Státní zámek Lednice
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Přehled zájmových aktivit v budově ZŠ Hlohovec
pro děti i dospělé a jejich časové rozvržení

Přehled zájmových aktivit pro děti MŠ Hlohovec
a jejich časové rozvržení

PONDĚLÍ

14:00 – 17:00
Výuka hry na hudební nástroj 

(klavír, kytara, klávesy)
Pařízková

13:30 – 14:15
Německý jazyk – pokročilí 1

Bergauerová K.

14:15 – 15:00
Německý jazyk- pokročilí 2

Bergauerová K. 

14:15 – 15:00
Dyslektický kroužek

(1x za 14 dnů) 
Jankovičová E.

ÚTERÝ

13:30 – 14:30
Zájmová činnost –

SVČ Duhovka
Keramika, Hošková S. 

Tee-ball, Kubát V.
Dramatický, Kepertová K.

15:15 – 16:00
Folklórní kroužek  

Lohovecké děti Hřebačková 
G.

STŘEDA

13.30 – 15.00 
Klub zábavné logiky a her

Jankovičová J.

13.30 – 15.00
Čtenářský klub 1
Jankovičová E., 

Čtenářský klub 2
Bergauerová K.

Taneční studio 
N.C.O.D

mladší žáci od 16 h.
starší žáci od 17 h. 
dospělí od 18.15 h.

ČTVRTEK

14:00 – 17:00
Výuka hry na hudební nástroj 

(klavír, kytara, klávesy)
Pařízková

13:30 – 14:15
Odpolední vyučování LV (4. + 

5. ročník)
Jankovičová E.

14:15 – 15:00
Náboženství

Hřebačková G. 

PÁTEK

11:40 – 16:00
Výuka hry na hudební nástroj 

(fl étna)
Vacula 

Další upřesnění:
1. Výuka hry na klavír, klávesy, kytaru - p. Pařízková, info na tel. 777 307 481
2. Street dance pro děti, L. Žůrková, info na tel. 723 665 935
3. Folklórní kroužek – Hřebačková G., info na tel. 606 880 280
4. Výuka hry na fl étnu – p. Vacula, info na tel. 736 717 323. 

15.00 – 15.45 hod. 16.00 – 17.00 hod.

PONDĚLÍ
Anglický jazyk

starší děti
Jungmannová E.

ÚTERÝ

Folklórní kroužek
v budově ZŠ

15.15 – 16.00 hodin
Hřebačková G.

STŘEDA
Street dance 

taneční studio N.C.O.D.
v budově ZŠ - mladší žáci

ČTVRTEK

PÁTEK
Výuka hry na hudební nástroje - fl étna

od 11.40 hod. v budově ZŠ
p. Vacula

Další upřesnění:
1. Výuka hry na fl étnu – p. Vacula – info na tel. 736 717 323
2. Street dance pro děti, L. Žůrková, info na tel. 723 665 935
3. Folklórní kroužek – Hřebačková G., info na tel. 606 880 280
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Představujeme soukromé firmy

V této rubrice chceme našim občanům 
postupně představit místní podniky, restau-
race či penziony. Do tohoto čísla jsme vybrali 
fi rmu AUTODOPRAVA Karel Vlašic, která se již 
bezmála 15 let věnuje přepravě a logistice. 

Firma AUTODOPRAVA Karel Vlašic vznik-
la v polovině roku 2003. Kromě autodopravy 
se ještě zabývá i spedicí a logistikou.  Zabývá 
se především přepravou zboží pro velké fi r-
my např. MORAVIAPRESS, CARGO-PARTNER, 
ANNOVÍNO, a.s., DIXI-výroba plastů, s.r.o., ale 
poskytuje služby i soukromým osobám.

Začátek spadá do roku 2003, kdy jsem 
s  provozem fi rmy začínal sám s  jedním ná-
kladním vozem značky AVIA. Postupem času 
přibývalo zakázek a  v současné době je ve 
fi rmězaměstnáno celkem 9 zaměstnanců a fi r-
ma disponuje 4 kamiony do 24 t, 2 kamiony do 
12 t a 1 dodávkou.

Současná situace na silnicích a  dálnicích 
klade na řidiče velké nároky, především na 
dodržování všech předpisů, nejen silničních, 
musí znát i  spoustu bezpečnostních předpi-
sů fi rem, pro které se doprava provádí, musí 
mít dobrý zdravotní stav. Každým rokem jsou 
v těchto oblastech proškolování, o těchto ško-
leních obdrží certifi káty. Řidiči se v  současné 
době, kdy se provádí oprava dálnice D1, do-
stávají do obtížných situací, které musí řešit 
operativně tak, aby bylo zboží doručeno zá-
kazníkovi, který si převoz zboží objednal, včas. 
A hlavně jim patří velké díky za jejich oběta-
vost a zvládání těchto situací. 

Text i foto Karel Vlašic

AUTODOPRAVA Karel Vlašic 
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Zajímaví lidé mezi námi
Víte, že mezi námi žije absolutní mistr Ev-

ropy a Slovenska v silovém trojboji,  držitel ně-
kolika zlatých a dalších medailí? Ano, zdánlivě 
obyčejný mladý pětadvacetiletý muž jménem 
Jozef Kesözocze bydlí v Hlohovci na ulici Krát-
ká. Vystudoval hotelovou školu, v současnosti 
pracuje u bezpečnostní agentury a v poslední 
době se intenzivně věnuje silovému sportu, ve 
kterém dosáhl neuvěřitelných úspěchů. 

V roce 2014 absolvoval soutěžní premiéru. 
Na mistrovství České republiky v mrtvém tahu 
vybojoval zlatou medaili v  kategorii juniorů 
do 75 kilogramů za výkon 210 kilogramů. Tato 
váha byla nejlepším výkonem České republiky 
pro rok 2014 v této věkové a váhové kategorii.

Sezonu 2015 odstartoval Jozef Keszöcze 
na mistrovství České a  Slovenské republiky 
v  silovém trojboji, které se konalo v  dubnu 
v Praze. Z této soutěže si odnesl dvě medaile – 
stříbrnou a bronzovou. Stříbrná medaile sym-
bolizovala druhé místo za Českou republiku 
a bronzová třetí místo v rámci Česko-Sloven-
ska. „V součtu tří disciplín dosáhl na číslo 492,5 
kilogramů – dřep 160 kg, bench 107,5 kg, mrt-
vý tah 225 kg,“ doplňuje Joška údaje o soutěži, 
která byla zároveň nominací na mistrovství 
Evropy v silovém trojboji, které se uskutečnilo 
v červnu 2015 v Eastbourne v Anglii.

O čtrnáct dní později se konalo v Púchově 
mistrovství Slovenské republiky v mrtvém tahu 
a Jozef Keszöcze se opět představil ve výborné 
formě. „Zúčastnil se dvou kategorií RAW – bez 
vybavení a  EQUIP – s  vybavením (podpůrný 
dres). Z kategorie Junioři RAW do 75 kg si od-
nesl stříbrnou medaili za zvednutých 225  kg. 
Z kategorie Junioři EQUIP do 75 si odnesl zlato 
se stejným výkonem (225 kg). V  pořadí všech 
soutěžících mužů v kategorii EQUIP bez rozdílů 
hmotnostních a věkových kategorií se stal ab-
solutním mistrem Slovenské republiky a získal 
svůj první pohár. Tento výsledek považuje za 
svůj největší dosavadní úspěch.

V Anglii se v roce 2015 stal dvojnásobným 
mistrem Evropy, kde v RAW zvedl 230 kg a na 
equip 240 kg( evropský a světový rekord). Zá-
roveň se stal druhým absolutním vítězem bez 
rozdílu hmotnosti.

Rok 2016 začal v  Břeclavi ARMY CZECH 
STRONGMANEM, kde tentokrát už ve váhové 

kategorii do 90 kg obsadil první místo v mrt-
vém tahu mezi vojáky s  pokořenou váhou 
240 kg, což bylo o 20 kg víc než závodník na 
2. příčce.

Po delší odmlce startoval až v listopadu na 
mistrovství České Republiky ve dvou kategori-
ích. Za juniory a za muže do 90 kg. V obou ka-
tegoriích obsadil 2. místa s činkou naloženou 
na 255 kg. Závodník na 1. místě zvedl stejnou 
váhu, ale vážil o  půl kg méně. O dva týdny 
později na tradičně konaném Mikulášském 
mrtvém tahu v Břeclavi obsadil taktéž 2. místo, 
tentokrát s pokořenou váhou 260 kg.

Rok 2017 startoval na prvním závodě na 
mistrovství Evropy, konaném v  Polsku v  Bi-

ala Podalska, kde s  úbytkem hmotnosti 5 kg 
pozvedl 240 kg, což stačilo na 1. místo a titul 
mistra Evropy. O týden později byl pozván na 
závody do Bohumína - na Bohumínského gi-
ganta. Zde taktéž zvítězil s váhou 250 kg a zá-
roveň to byla o 20 kg nejvyšší zvednutá váha 
těchto závodů bez rozdílu hmotnosti.

Mezi jeho další zájmy z oblasti sportu patří 
běh, fi tness, silový trojboj a posilování, zajímá 
se také o hudbu a aktivní a zdravý životní styl. 
V současné době trénuje v Praze. Jménem re-
dakce Našej dědiny přejeme Joškovi hodně 
dalších sportovních úspěchů a  těšíme se na 
jeho další závody.

Hana Sítková, Foto Josef Kesözocze

Přehled sportovních úspěchů Josefa Kesözocze v datech:

22. 11. 2014 Mistrovství ČR v mrtvém tahu – zlatá medaile
12.   4. 2015 Mistrovství ČR a SR v silovém trojboji – stříbrná a bronzová medaile
25.   4. 2015 Mistrovství SR v mrtvém tahu – stříbrná a zlatá medaile, absolutní mistr SR
12.   6. 2015 Mistrovství Evropy 2015 v Eastbourne v silovém trojboji a mrtvém tahu
 - mistr Evropy v kategorii RAW i  kategorii EQUIP
 - držitel světového a evropského rekordu
23.   4. 2016 Czech Army Strongman – 1. místo v kategorii do 90 kg
12. 11. 2016 Mistrovství ČR v mrtvém tahu 
 - 2. místo v kategorii junioři do 90 kg
 - 2. místo v kategorii muži do 90 kg
1.    7. 2017 Mistrovství Evropy v Polsku
 Zlatá medaile v kategorii muži
8.    7. 2017 Bohumínský gigant – 1. místo
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Farní okénko

Vyučování náboženství je již nedílnou 
součástí výučování na hlohovecké škole. Letos 
se k výuce přihlásilo 19 dětí z 1. – 5. třídy. Děti 
navštěvují jednu smíšenou skupinu, neučí se 
po jednotlivých ročnících, tak jak je to zvykem 
na větších školách.

 Děti v  hodinách postupně poznávají, 
kdo je Bůh, co je to vlastně víra, seznamují 
se s postavou Ježíše, učí se, co je to modlitba 
a jakým způsobem se mohou modlit, pozná-
vají Bibli, učí se v ní orientovat, seznamují se 
s nejznámějšími událostmi Starého i Nového 
zákona, sledují a  poznávají každoroční opa-
kující se cyklus nejvýznamnějších církevních 
svátků v tom sledu, jak jdou za sebou. Začíná 
se obvykle na přelomu září a  října svátkem 
sv. Václava, zmiňujeme svátek Všech svatých 
a „dušičky“, poté již navazuje advent a Vánoce, 
Popeleční středa a  doba postní, Velikonoce, 
květen – mariánský měsíc, Letnice – slavnost 
seslání Ducha svatého a  koncem školního 
roku připomínka slovanských věrozvěstů sva-
tých Cyrila a Metoděje.

Náplní našich hodin není však „pouze“ ná-
boženství, ale také křesťanská etika. Učíme se, 
jak pomáhat druhým lidem, jak se chovat ke 
svým kamarádům a blízkým, navzájem si po-
máhat, odpouštět, děkovat.

Výuka náboženství v Hlohovci
Každý rok se zapojujeme do několika pro-

jektů, letos je to již podruhé, co organizujeme 
akci Misijní koláč v den Misijní neděle na pod-
poru misií prostřednictvím Papežského misij-
ního díla. Máme za sebou také úspěšný misijní 
jarmark, snad se nám jej letos podaří opět zo-
pakovat. Každoročně se děti účastní také sou-
těží, z nichž se dvě staly téměř tradicí. První je 
soutěž Bible a my, která se týká 4. a 5. ročníku. 
Dvě děti s nejvyšším počtem bodů ze školní-
ho kola postupují do okresního kola, které se 
koná ve Velkých Pavlovicích. Druhou soutěží 
je výtvarná soutěž Cestou dvou bratří. Děti vý-
tvarně zpracují téma, které dostanou pro svoji 
kategorii, hlavním motivem je však vždy Cyril 
a Metoděj, jejich cesta a působení. V průběhu 
roku také navštěvujeme kostel, prohlédneme 
si jej, organizujeme dětské mše svaté, které 
jsou u dětí velmi oblíbené a na nichž rádi při-
vítáme i děti, které náboženství nenavštěvují. 
Na konci školního roku jedeme buď na výlet, 
nebo pořádáme táborák na školní/farní zahra-
dě. Děti také velmi rády tvoří, kreslí a  malují 
a zapojují se do dlouhodobějších tematických 
projektů naší diecéze. Posledním takovým 
projektem bylo postní Putování do Jeruza-
léma, při němž každé dítě sbíralo razítka do 
svého „cestovního pasu“ a  muselo splnit tý-

denní úkol podle daného tématu. Své výtvory 
děti poté s  radostí i dávkou hrdosti vystavují 
na nástěnce v  kostele. Děti mají velmi rády 
zážitkovou výuku, a tak často navozujeme a si-
mulujeme určitou situaci, kterou se děti snaží 
prožít, a pak s tímto zážitkem pracujeme dál.  
Děti jsou ale také velmi pozornými posluchači 
příběhů a milují různá malá soutěžní klání za-
měřená na určitá témata z Bible.

Jednou za dva roky děti přistupují k první-
mu svatému přijímání, nyní připadá přijetí této 
svátosti na tento školní rok. Není to však záleži-
tost jednoho slavnostního dne. U dětí probíhá 
celoroční důkladná příprava s panem farářem, 
i v hodinách náboženství se zaměřujeme na se-
známení se se svátostmi jako takovými, děti se 
učí nejznámější modlitby. Děti si také zvolí svůj 
motiv, který je bude provázet po celou dobu 
jejich přípravy. Posledně bylo tímto motivem 
heslo Bůh je Slunce. Děti si skládali své slunce 
z  jednotlivých paprsků, které si směly nalepit 
při každé mši svaté a to se pak rozzářilo v celé 
své kráse v den, kdy přistoupily poprvé ke stolu 
Páně. Co bude tímto heslem pro letošní prvo-
komunikanty? To se musíme nechat překvapit, 
uvidíme, co si letos děti vyberou.

Text i foto Mgr. Gabriela Hřebačková, 
katechetka

Misijní neděle

Obrázky dětí, misijní neděle

Nechybělo ani malé pohoštění
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PRAVIDELNÉ TANEČNÍ LEKCE V HLOHOVCI PRO DĚTI, MLÁDEŽ A 

DOSPĚLÉ KAŽDOU STŘEDU V TĚLOCVIČNĚ ZŠ HLOHOVEC 

- 16:00 – 17:00 PRO DĚTI OD 3 LET

- 17:00 – 18:00 PRO DĚTI A MLÁDEŽ OD 4. TŘÍDY

- 18:10 – 19:10 PRO DOSPĚLÉ

Taneční studio N.C.O.D. (No Comment Only Dance) se specializu-
je na tanec zvaný STREET DANCE, který se stává stále více populár-
ním. Tento taneční obor zastřešuje velké množství tanečních stylů, 
jež se neustále rozvíjejí, a každý si určitě naleznete ten svůj.

Zajišťujeme dětem, mládeži a  dospělým vzdělání v  oblasti mo-
derního tance, pořádáme vzdělávací workshopy, organizujeme různá 
vystoupení a taneční show pro rodiče a veřejnost, zajišťujeme účast 
členů na tanečních soutěžích, vzdělávacích workshopech a soustře-
dění.

Společenská rubrika

Reklama

Taneční studio N.C.O.D.

Blahopřejeme Vítáme mezi námi
V září se narodila Laura Pulkrábková (ulice Chalupky) 
rodičům Denise Lípové a Tomáši Pulkrábkovi.

Vítání nových občánků
Kulturní komise Zastupitelstva obce Hlohovec připravuje další slavnost Vítání občánků, která se usku-
teční 19. listopadu 2017 v obřadní síni obecního úřadu v Hlohovci pro děti narozené od října 2016 do 
října 2017. Zájemci z řad zákonných zástupců dětí měli možnost přihlásit se u Jitky Lípové.

• Ve společenské rubrice blahopřejeme naším spoluobčanům slavícím v letošním roce kulatá životní jubilea, a to 60, 70, 80 a všem starším.
• Bližší osobní údaje osob uváděných ve společenské rubrice nezveřejňujeme v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 

a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů.
• Zveřejňujeme pouze informace, které má k dispozici ohlašovna obyvatel Obecního úřadu Hlohovec ke dni uzávěrky.
• Společenskou rubriku připravuje Jitka Lípová

Opustili naše řady

Se smutkem jsme se rozloučili s našimi spoluobčany.

Paní Božena Radkovičová zemřela dne 30. 7. 2017 ve věku nedožitých 87 let.
Pan Pavel Sedláček zemřel dne 12. 10. 2017 ve věku 62 let.

Jménem redakce vyjadřujeme všem pozůstalým upřímnou soustrast.

Červenec 
Knézlík Josef  70 let
Bartošíková Terezie  80 let
Fabičovicová Růžena 84 let
Malčicová Anna  80 let
Stratilová Marie  84 let

Srpen 
Frib Karel   82 let
Garčicová Helena  88 let
Michalicová Marie  82 let
Vališ Jan   82 let
Radkovičová Růžena 83 let
Mandíková Marie  87 let
Vavrincová Anna  89 let
Vrana Václav  60 let

Září 
Kurial Jakub  70 let
Košťál Rudolf  60 let
Bartolčicová Angela 70 let
Bartolšic Bohuslav  91 let
Grandičová Marie  83 let
Darmovzalová Marie 86 let

t.

Vážení čtenáři, přispěvovatelé a příznivci zpravodaje Naša dědina, 

pokud máte zájem v příštích číslech zpravodaje zveřejnit svůj inzerát komerčního charakteru, nabízíme Vám možnost zaplacení reklamní 
plochy. Získané prostředky budou využity výhradně na úhradu nákladů spojených s vydáváním našeho zpravodaje a na podporu kultur-
ních akcí v naší obci. Nabídku spolupráce dohodnete na kontaktech redakce: telefon 519 354 103, e-mail: lipova@hlohovec.cz.

Ceník inzerce ve zpravodaji Naša dědina:

celá strana (½, ¼, 1/8, 1/16 strany)  stojí 6 000 Kč (3 000, 1 500, 1 000, 500 Kč)
logo: na straně obalu (ostatní strany)  stojí 1 000 Kč (500 Kč)

Taneční studio vzniklo v roce 2011. Nyní vyučujeme v 17ti měs-
tech a obcích včetně HLOHOVCE. Věnujeme se dětem od 3 let, dospě-
lým do xx let. Taneční studio navštěvuje celkem více jak 250 členů. Ta-
neční aktivity bychom chtěli do budoucna dále rozšiřovat a doufáme, 
že se nám podaří rozšířit lásku k tanci směrem k dalším dětem, mlá-
deži a dospělým, kteří budou chtít využít svůj volný čas zdravěji, ak-
tivněji, v kruhu nových přátel a získávat tak nové zážitky a zkušenosti.

Na soutěžích jsme získali již mnohá ocenění, tím posledním bylo 
2. místo a titul více mistra světa na soutěži v Chorvatsku „World dance 
masters 2017“.  

Naše motto: „V tanci není dobrých či zlých – tanec můžeš milovat 
nebo milovat nade vše!“

Nově členy přibíráme po celý školní rok, stačí dorazit na trénink 
Více na www.ncod.cz, dotazy zasílejte na email: ncod@seznam.cz

Za celý lektorský tým srdečně zve a těší se Lenka Žůrková, tel: 723 665 935
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Různé

O pilku. V lese knížete Liechtensteina, 
poblíže hájovny u Tří Gracií, byli při kráde-
ži dříví přistiženi hajným p. Václavovským 
čtyři hlohovečtí „dřevorubi“ a  to Petr Rad-
kovič, Jak. Radkovič, Petr Mlýnek a Štěpán 
Vlk. Petr Mlýnek byl na stromě, kamž se 

„Z černé kroniky Moravského slova z 20.10.1935“
vyšplhal pomocí železných drapačů, nářa-
dí v našem okolí hojně užívaného. Když jej 
hajný oslovil a žádal po něm pilku, shodil ji 
tento dolů. Ale Petr Radkovič po ní skočil, 
chytil ji a  nechtěl ji vydat. Hajný si ji chtěl 
vymoci silou, ale Jakub Radkovič přispěl na 

pomoc svému bratru a  hajný musil ustou-
pit. Oba bratři budou oznámeni pro veřej-
né násilí a budou za ně potrestáni důklad-
něji naž za krádež dřeva.

Z Moravského zemského archívu vytáhla 
Marie Sítková.“
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Málokterý Hlohovčan by asi kladně reagoval na otázku, zda ví, kde 
se v Hlohovci nacházela tzv. „rybářská chýše“. Sama jsem o této stavbě 
nikdy neslyšela, i když mě historie Hlohovce zajímá. Jednou jsem však 
při hledání na googlu narazila na snímek zvláštní stavby, pod nímž 
byla nějaká německy psaná informace a německý  název naší obce. 
Zkusila jsem německý text přeložit a byla jsem překvapená. Poté jsem 
kontaktovala pana Daniela Lyčku, mladého „historika“ z Valtic, který 
píše o zaniklých stavbách v Lednicko-valtickém areálu. Jeho tato pro 

RYBÁŘSKÁ CHÝŠE V HLOHOVCI
mě nová informace však nepřekvapila, jelikož na ni narazil již přede 
mnou.

Napsal kromě jiného i o ní článek do Malovaného kraje, který jsem 
si dovolila zkopírovat, abych mohla tuto informaci předat i  těm Hlo-
hovčanům, kteří Malovaný kraj nečtou. Více informací najdete na inter-
netových stánkách https://www.facebook.com/zapomenutyzamecek/, 
http://katzelsdorfskyzamecek.webnode.cz/. 

Marie Sítková

Autorem článku je Bc. Daniel Lyčka,  Malovaný kraj, 2017, č. 3, strana 7. 
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Na stránkách Naší dědiny Vás rádi seznámíme s místním fotbalem a jeho týmy, kteréreprezentují Tělovýchovnou jednotu Sokol Hlohovec.  Foto-
grafi e byly pořízeny o víkendových zápasech 9. a 10. září 2017, 22. října 2017 na místním fotbalovém hřišti.  Fotografi e: František Trávníček

Fotbalová přípravka TJ Sokol Hlohovec

Dorost TJ Sokol Hlohovec

Mužstvo B TJ Sokol Hlohovec

Mužstvo A TJ Sokol Hlohovec

Žáci TJ Sokol Hlohovec

Horní řada zleva: Drobilič Lukáš, Vlk Matyáš, Veselský Alexander, Mikula 
Hynek, Balšínek Lukáš
Dolní řada zleva: Drobilič Vladan, Sadílek Lukáš, Tesařík Michal
Trenér: Tesařík Michal

Stojící zleva: Škoda Bronislav st. – asistent trenéra, Grbavčic Zdeněk, Vrá-
bel Matěj, Rolník Michal, Zoubek Radim, Škoda Bronislav ml., Radkovič 
Michal, Křivák Jakub
Spodní řada zleva: Škaloud Daniel, Fabičovic Jan, Tihelka Radek, Papež 
Radim, Daniel Derek, Hakala Patrik, Koryčánek Antonín – trenér
Ležící zleva: Šebestík Aleš – vedoucí mužstva, Dvořák Štěpán – brankář

Stojící zleva: Vymyslický Pavel – trenér, Výtisk Radim, Valachovič Ivan, Dro-
bilič Ivoš, Tihelka Filip, Kašník Jan, Michalčík Jiří, Grandič Radim, Pekárek 
Luboš, Sladký Luboš
Spodní řada zleva: Češka Roman, Garčic Jan, Garčic Zdeněk, Uhlík Pavel, 
Pulkrábek Josef, Koryčánek Antonín, Škoda Patrik, Křen Martin
Ležící: Orlický Tomáš – brankář

Stojící zleva: Trpišovský Michal, Michalčík Jiří, Lakatos Michal, Knézlík Jo-
sef, Pixa Vojtěch, Lakatos Pavel, Radkovič Libor, trenér Dudek Miroslav
Spodní řada zleva: Drozd Ctirad, Koryčánek Kamil, Garčic Jan, Pekárek Lu-
boš, Nejezchleba Filip
Ležící: Polák Michal - brankář

Tabulka celková - OP muži

Rk. Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body
1 Přibice 13 9 0 4 29:14 27
2 Moravská Nová Ves 13 8 2 3 30:17 26
3 Březí 13 8 2 3 24:22 26
4 Lednice B 13 8 1 4 32:20 25
5 Podivín 13 7 2 4 28:18 23
6 Kostice 13 7 1 5 29:23 22
7 Velké Němčice 13 6 2 5 30:23 20
8 Tvrdonice 13 6 2 5 24:21 20
9 Šitbořice 13 5 3 5 25:28 18
10 Hlohovec 13 3 5 5 15:19 14
11 Hrušky 13 3 2 8 20:29 11
12 Moravský Žižkov 13 3 2 8 18:39 11
13 Hustopeče 13 2 2 9 13:31 8
14 Strachotín 13 1 4 8 22:35 7

Stojící zleva: Černý Martin, Fabičovic Josef, Schallenberger Tomáš, Grun-
ský Filip, Vlk Viktor, Koch Adam, trenér Jiří Michalčík
Klečící zleva: Vachut Vojtěch, Lípa Adam, Sadílek Marek, Daniel Derek
Ležící: Vařák Filip - brankář

Hlohovecký fotbal 2017

Sport
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Fotogalerie kulturních a jiných akcí

Zahájení školního roku v 1. třídě. Foto archiv ZŠ

Podzimní tvoření s rodiči v MŠ. Foto archiv MŠ

XI. Vinobraní, ochutnávání vzorků. Foto T. Jankovičová

Hody 2017, tanec pod májů. Foto A. Vaňkátová

Hodovní průvod, krojované dívky. Foto A. Vaňkátová


